
  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 26.11.2018 

Místo konání: Klubovna Sosík 

Předsedající: David Beneš 

Zapisovatel: Martin Mleziva 

 
 

Přítomní členové Představenstva: David Beneš, Alžběta Bartošková, Martin 

Mleziva, Jakub Janč, Ondřej Hladík 

Přítomní hosté: Matěj Krása, Kateřina Pánková, Tomáš Nagy, Štěpán Němec, 

Alžběta Šimurdová, Ladislav Bís, Tomáš Pokorný 

 
Program schůze:  1) Schválení programu schůze  

2) Schválení zápisu z minulého zasedání  

3) Shrnutí současného stavu klubu  

4) Rozpuštění představenstva  

Zápis ze schůze:  1) Schválení programu schůze Hlasování: 5-0-0 - schváleno 

2) Schválení zápisu z minulého zasedání Hlasování: 5-0-0 - 

schváleno 

3) Shrnutí současného stavu klubu: Představenstvo shrnulo 

současný stav klubu.  

4) Rozpuštění představenstva Hlasování: 5-0-0 - schváleno 



  
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 26.11.2018 

Místo konání: Klubovna Sosík 

Předsedající:  

Zapisovatel: David Beneš 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Matěj Krása, Kateřina Pánková, Tomáš 

Nagy, Štěpán Němec, Alžběta Šimurdová, Alžběta Bartošková, Martin Mleziva 

Přítomní hosté: David Beneš, Tomáš Pokorný, Ondřej Hladík, Ladislav Bís 

 

Program schůze:  1) Schválení programu schůze 7-0-0 

2) Představení nových členů představenstva  

Členové se představili. 

3) Volba předsedy 

-navrhnut Martin Mleziva 

Hlasování o předsedovi 7-0-0 

4) Jmenování dalších funkcí  

-Matěj Krása – místopředseda 7-0-0 

-Alžběta Bartošková – pokladník 7-0-0 

-Tomáš Nagy – zástupce GDM – 7-0-0 

-Alžběta Šimurdová – zástupce Sosíku 7-0-0 

-Martin Mleziva – delegát 7-0-0 



  
 

-Ondřej Mezera – správce sítě 7-0-0 

-Kateřina Pánková – PR Bionu  7-0-0 

-Štěpán Němec – správce posilovny – 7-0-0 

5) Schválení seznamu akcí SVALu  7-0-0 

-Anketa (druhá anketa) 

-Běh Kladno-Lidice – Marie Hnátková, Hladík už dál 

nechce 

-častěji se scházet 

-schůze SVALu pondělí 3.12.2018 

 

6) Schválení Adventu v Dejvicích 6-1-0 

7) Vánoční večírek  

-13.12 v Kladenském Divadélku 

-rozpočet 15000,- – 200 mini řízků, 2kg salátu + 

požádat o obloženou mísu 

-rozdávat jídlo ať nikdo neutře, raut nefunguje 

-razítko do griláku? 7-0-0 

-vánoční punč na Sosíku 

8) Nové PR předměty (trička, mikiny, …) 

-mikiny pro představenstvo 350 Kč (případně vyhlásit 

veřejně 500 kč) 

-Bionácký drobnosti! 



  
 

-dva Banery na GDM, mají tam super akce a chtěj je 

mít ještě víc super 

-když už si dá člověk s něčím práci tak ať se ví, že v tom 

má prsty BION 

9) Inventarizace a renovace posilovny 

-vyřešeno (na starosti má Štěpán)  

-20 tisíc, plán předložit na schůzi SVALu 

10) Ostatní 

-zlepšit vztahy Sosík x GDM a navázat na to akcema 

-prominutí členských příspěvků pro představenstvo a 

registrátory – 7-0-0 

-Ondra Mezera nám zabezpečí tiskárnu 

-nová tiskárna na GDM až budou peníze: 7-0-0 

-sbírka hraček 7-0-0 (Kačka propaguje, Tomáš zařizuje, 

na předání bude někdo z Bionu = Matěj zvolen 6-1-0)  

 

 


